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OBČINA ŠENČUR     

Kranjska 11,  

4208  Šenčur   

tel. 04 – 2519-100   

e-mail:obcina@sencur.si    

url:www.sencur.si            tč.2        

  

    

Številka: 032-00024-2018/028   

Datum: 24.5.2022       

     

     

Z A P I S N I K     

     

     

28. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 18.5.2022, v sejni sobi 

Medgeneracijskega centra Šenčur, Pipanova cesta 2, s pričetkom ob 16.uri.     

     

PRISOTNI SVETNIKI: Slavka Weisseisen, Simon Kuhar, Vanja Umnik, Valerij Grašič, Tadej 

Belehar, Franci Podjed, David Štrajhar, Domen Kern, Andreja Pintar, Marjan Kristanc, Petar 

Potkonjak, Živa Mali, Urška Blumauer, Aleš Perič Močnik  

        

OPRAVIČENO ODSOTNI SVETNIKI: Nuša Bašelj Jagodic, Matej Knific in Sebastian Mohar 

    

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: župan Ciril Kozjek, poslovna sekretarka Damjana Kastelic, 

direktorica občinske uprave Vesna Bolka in strokovni sodelavci Aleš Puhar, Irena Rogelj, Anže 

Kavčič in Marija Trelc  

 

OSTALI PRISOTNI: Aleš Senožetnik – Gorenjski glas, Jure Eržen - LEAG, mag. Martin Raspet – 

direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske in Matjaž Završnik – vodja PP Kranj  

 

 

D N E V N  I   R E D:  

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev predloga zapisnika 27. redne seje občinskega sveta  
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi in organiziranju podjetja 

Komunala Kranj, javno podjetje d.o.o. – prva obravnava 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi skupnega organa Mestne 

občine Kranj ter občin Cerklje na Gorenjskem, Jezersko, Naklo, Medvode, Preddvor in 
Šenčur za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Komunala Kranj 
predlog  - prva obravnava 

5. Predlog Odloka o zaljučnem računu proračuna Občine Šenčur za leto 2021 
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6. Odlok o spremembi Odloka o območjih naselij ter imenih naselji in ulic v Občini Šenčur 
- predlog 

7. Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra 
8. Lokalni energetski koncept Občine Šenčur 
9. Pregled izvajanja Občinskega programa varnosti na podlagi poročil:  

a. Poročilo o delovanju Medobčinskega inšpektorata Kranj za leto 2021 
b. Poročilo Policijske postaje Kranj – ocena varnostnih razmer na območju občin 

Policijske postaje Kranj v letu 2021 
c. Poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za leto 2021 
d. Predlog Sklepa o letni oceni izvajanja Občinskega programa varnosti v letu 

2021 
10. Poročila delovnih teles Občinskega sveta Občine Šenčur za leto 2021 

11. Poročilo župana 
12. Pobude in vprašanja  
13. Razno 
 

       

  

 
Ad.1    

     
Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 
ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 12 svetnikov) pričel z delom.  Povedal je, da se seja zaradi 
potrebe pisanja zapisnika snema.  

 
Na posredovani dnevni red je župan predlagal umik 3. in 4. točke dnevnega reda in sprejem 
naslednjega   

 
SKLEPA: 
 

Sprejme se predlagani dnevni red 28. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, s tem da se 
umakneta 3. in 4. točka dnevnega reda, ostale pa se ustrezno preštevilčijo.   
 

Prisotnih je bilo 12 svetnikov. Sklep JE BIL SOGLASNO sprejet. 

 
 

Ad.2 
 

 
Na priloženi zapisnik 27. redne seje ni bilo posredovanih pripomb, zato je župan 

predlagal, da svetniki sprejmejo naslednji 

 
SKLEP: 

 
Potrdi se zapisnik 27. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur.   

Prisotnih je bilo 12 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  
 



3 
 

Ad.3 

 

Strokovna sodelavka Občine ga. Trelc je povedala, da je Zaključni račun proračuna akt države 
oziroma občine, v katerem so prikazani predvideni in realizirani prihodki in drugi prejemki ter 
odhodki in drugi izdatki države oziroma občine za preteklo leto. 

Primerjava vseh prihodkov proračuna in vseh odhodkov proračuna pokaže, da so bili prihodki 
realizirani v višini 11.216.559,16 EUR, odhodki pa v višini 8.773.872,80 EUR. Realizirani prihodki 
so bili višji od odhodkov za 2.442.868,36 EUR. Na računu finančnih terjatev in naložb smo prejeli 
prihodek iz naslova prejetih vračil danih posojil v višini 2.360,51 EUR. Na računu financiranja je 
evidentirano odplačilo dolga od dolgoročnega kredita v višini 200.000,04 EUR. Presežek 
prihodkov nad odhodki je v višini 2.245.316, 83 EUR. Sredstva so bila prenesena v proračun za 
leto 2022. 
 
Pri izvrševanju proračuna občine Šenčur za leto 2021 med letom ni bilo sprememb proračuna.  

Proračun Občine Šenčur za leto 2021 je bil realiziran na prihodkovni strani z indeksom 80,63 
% in na odhodkovni strani z indeksom 57,85 %. Zastavljene cilje smo v celoti realizirali. Indeks 
realizacije je nižji na prihodkovni in odhodkovni strani. To pomeni, da niso bili realizirani 
projekti, katere smo planirali na prihodkovni in odhodkovni stani. 

Realizacija prihodkov proračuna za leto 2021 je plan nekoliko presegla in sicer pri davčnih 
prihodkih. Davčni prihodki so višji zaradi prejetega višjega davka na premoženje. Realizacija 
nedavčnih prihodkov je tudi višja od načrtovane. Višji prihodki od planiranih so na kontu takse 
in pristojbine, globe in druge denarne kazni, prihodki od prodaje blaga in storitev, ter drugi 
nedavčni prihodki (višji prihodki od komunalnih prispevkov). Realizacija kapitalskih prihodkov 
je nekoliko nižja, kjer niso bila prodana vsa za prodajo načrtovana zemljišča za leto 2021. 
Transferni prihodki so nekoliko nižji od planiranih na kontu prejeta sredstva iz državnega 
proračuna, saj ni bilo realizirano sofinanciranje namakalnega sistema na območju Trboj in 
Žerjavke, ter prihodki od sofinanciranja Oskrbe s pitno vodo na območju Zgornje Save — sklop 
1. 

Na odhodkovni strani cilji niso bili v celoti realizirani glede na plan za leto 2021. Na tekočih 
odhodkih je realizacija glede na sprejeti proračun 86,40 %. Tudi na tekočih transferih je 
realizacija glede na sprejeti proračun 84,42 %. Malo manjša je realizacija na šolskih prevozih. 
Pri investicijskih odhodkih je realizacija glede na sprejeti proračun 42,02 %. Nižja realizacija od 
planirane je pri nakupu opreme, novogradnjah (vsi projekti niso bili v celoti izvedeni), 
investicijsko vzdrževanje. Na investicijskih transferih je realizacija skoraj 100 %. 

Kje cilji niso bili v celoti doseženi je razvidno iz obrazložitve posebnega dela realizacije 
proračuna za leto 2021 in iz Načrta razvojnih programov - NRP. 

Največ sredstev je nerealiziranih pri naslednjih projektih (nominalni prikaz je razlika med 
realizacijo in sprejetim proračunom v EUR; indeks je primerjava realizacije s sprejetim 
proračunom): 

NRP Opis 
Sprejeti 
proračun: 
2021/2 

Realizacija
: 
2021 

Indeks 
4:3 razlika 

4-3 
1 2 3 4 5 6 

07-
0034 

Obnova vodovodnega 
omrežja 

1.515.000,00 880.807,5
2 

58,14 -
634.192,4

8 
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07-
0043 

Nakup zemljišč 1.441.970,00 273.919,6
9 

19,00 -
1.168.050
,31 07-

0045 
Projekti 220.000,00 116.677,9

9 
53,04 -

103.322,0
1 12-

0003 
Obnova Blagnetove hiše 670.928,00 279.002,1

7 
41,58 -

391.925,8
3 12-

0004 
Kanalizacija Voklo 700.000,00 299.066,5

7 
42,72 -

400.933,4
3 

3-0005 
Oskrba s pitno vodo na 
območju zg. Save-sklop 1 
Krvavški vodovod 

1.162.871,98 231.505,4
0 

19,91 -
931.366,5
8 18-

0002 
Namakalni sistemi 1.829.883,65 0,00 0,00 -

1.829.883,
65 

 

Razloge za vse ostale nerealizirane cilje in posledično za ostanke planiranih sredstev lahko 
strnemo skupaj: problemi s pridobivanjem soglasij, dolgo iskanje optimalnih rešitev glede 
lokacij ah obsega investicij, dolgi postopki javnih naročil in postopki reševanja pritožb, 
ustreznost projektov ter pridobljena sredstva iz državnega proračuna iz sredstev proračuna 
Evropske unije. 
 
V razpravi so bila pojasnjena vprašanja svetnikoma ge. Umnik in g. Potkonjaku, nato je župan 
v potrditev predlagal naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Šenčur za leto 2022. 
 
Prisotnih je bilo 13 svetnikov. Sklep JE BIL SOGLASNO SPREJET. 
 
 

Ad.4 
 

Predlog Odloka o spremembi Odloka o območjih naselij ter imenih naselij in ulic v Občini 
Šenčur je obrazložila strokovna sodelavka občine, ga. Irena Rogelj.  
Povedala je, da je investitor gradnje objektov v urejevalni enoti ŠE — 32 dne 12. 10. 2021 na 
Občino Šenčur vložil pobudo za poimenovanje nove ulice v novo nastali soseski. 

Na podlagi Zakona o določanju območij ter imenovanju in označevanju naselij, ulic in stavb 

(Uradni list RS, št. 25/08) je Občina Šenčur kot predlagateljica na Geodetsko upravo 

Republike Slovenije (v nadaljevanju: GURS) dne 7. 12. 2021 naslovila vlogo za poimenovanje 

nove ulice v Šenčurju. Vloga je bila s strani GURSa posredovana Komisiji za standardizacijo 

zemljepisnih imen v Republiki Sloveniji. S strani Komisije za standardizacijo zemljepisnih 

imen smo prejeli mnenje, da je zaradi razgibanosti prometnic za obravnavano območje 

potrebno določiti imena štirih ulic. 

Za mnenje o imenih novih ulic smo zaprosili Krajevno skupnost Šenčur - Srednja vas ter Odbor 

za javno infrastrukturo in prostorski razvoj. 

Na podlagi prejetih predlogov smo dne 12.4.2022 na GURS podali novo vlogo s 

poimenovanjem ulic: 

− cesta 1: Ulica Antona Umnika 

− cesta 2: Severna ulica 

− cesta 3: Mala ulica 

− cesta 4: Sončna ulica 
S strani GURS smo dne 26. 4. 2022 prejeli pozitivno mnenje k predlaganemu imenovanju 

novih ulic in potrdilo, da v Občini Šenčur ni ulic s predlaganimi imeni ter dne  29. 4. 2022 
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pozitivno mnenje Komisije za standardizacijo zemljepisnih imen o ustreznosti predlaganih 

poimenovanj ulic. 

Sprejem odloka pomeni podlago za pridobitev uporabnega dovoljenja in hišnih številk za 

objekte v urejevalni enoti ŠE — 32. 

Besedilo predlaganega odloka je dal župan v razpravo, v kateri so sodelovali svetniki g. Kuhar, 

g. Kristanc, g. Grašič, g. Štrajhar  in g. Potkonjak.  

 

Posredovani so bili naslednji predlogi:  

− G. Kuhar je predlagal, da se ulica Antona Umnika preimenuje v Umnikovo ulico-poenotenje 

imen ulic.  

Ga. Rogelj je odgovorila, da moramo pri poimenovanju upoštevati mnenje Komisije za 

standardizacijo zemljepisnih imen.  

− G. Grašič je predlagal, da se poimenovanje ulic poenostavi in se to upošteva že pri 

projektiranju-samo ena ulica. Predlagal je tudi, da se ena od ulic ali objekt poimenuje po 

pokojnem Petru Petriču (rojen v Šenčurju in padel v vojni za Slovenijo).  

 

Po končani razpravi je župan svetnikom predlagal, da sprejmejo naslednji 
 
SKLEP: 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o območjih naselij ter imenih naselij in ulic 
v občini Šenčur. 

 
Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 svetnikov. ZA je glasovalo 10 svetnikov. PROTI sta 
glasovala 2 svetnika. 1 svetnik NI GLASOVAL. Sklep JE BIL SPREJET.  

 
 

Ad.5 
 

Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra je obrazložil strokovni sodelavec občine, g. Anže 
Kavčič.  
Povedal je, da zemljišče parc. št. 1188/1, ID nepremičnine 4172652, k.o. 2107 — Luže 
predstavlja del javne poti v Srednji vasi. Ker je kot »lastnik« vknjiženo JAVNO DOBRO, vpis 
služnostne pravice ni možen in je potrebno pred tem zemljišče izvzeti iz javnega dobra in 
vpisati lastništvo Občine Šenčur. Z izvzemom iz javnega dobra in vpisom lastništva v korist 
Občine Šenčur, bi bila dana možnost vpisa služnostne pravice pri zemljišču parc. št. 1188/1, ID 
nepremičnine 4172652, k.o. 2107 — Luže. 

Zato predlagamo, da se zemljišče parc. št. 1188/1, ID nepremičnine 4172652, k.o. 2107 — 
Luže: 

− izvzame iz javnega dobra in 
− na njem vknjiži lastninska pravica v korist Občine Šenčur in se tako omogoči občini 

razpolaganje s tem zemljiščem. 
 
O predlaganem predlogu sklepa svetniki niso razpravljali, zato je župan v potrditev predlagal 
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naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o izvzemu iz javnega dobra - predlog. 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 svetnikov. Sklep JE BIL SOGLASNO SPREJET.  

 
 

Ad.6 
 
 

Lokalni energetski koncept (v nadaljevanju LEK)  Občine Šenčur je obrazložil predstavnik 
podjetja LEAG, g. Jure Eržen.  
Pojasnil je, da je namen LEK podati čim boljšo oceno porabe energije v občini, pregledati 
oskrbo z energijo ter identificirati pomanjkljivosti in potenciale za izboljšanje.  
 

Lokalna skupnost sprejme lokalni energetski koncept kot program ravnanja z energijo v lokalni 
skupnosti po predhodnem soglasju ministra, pristojnega za energijo. Ministrstvo za 
infrastrukturo je izdalo Soglasje o skladnosti predloga Lokalnega energetskega koncepta 
Občine Šenčur št. 360-236/2013/234-01711802, datum 3. 2. 2022. 
Na podlagi LEK se načrtujejo prostorski in gospodarski razvoj lokalne skupnosti, razvoj lokalnih 
energetskih gospodarskih javnih služb, učinkovita raba energije in njeno varčevanje, uporaba 
obnovljivih virov energije ter izboljšanje kakovosti zraka na območju lokalne skupnosti. 
V LEK so opredeljeni cilji in ukrepi za doseganje teh ciljev, ki morajo biti v skladu z energetskim 
konceptom Slovenije in akcijskim načrtom energetske učinkovitosti, načrtom za obnovljive 
vire, načrtom za skoraj nič-energijske stavbe in drugimi načrti ali operativnimi programi za 
oskrbo oziroma rabo energije. 
LEK vključuje posebne cilje in ukrepe za prihranek energije in za povečanje energetske 
učinkovitosti stavb v lasti lokalnih skupnosti in stanovanjskih skladov ter lokalne načrte za 
energetsko učinkovitost, ki upoštevajo dolgoročne strategije za spodbujanje naložb prenove 
stavb in možnost učinkovitega individualnega ogrevanja in hlajenja. 
Energetski zakon določa, da mora lokalna skupnost najmanj vsakih deset let pripraviti in 
sprejeti LEK. 

LEK se navezuje zlasti na področje energetike v občini in zajema: 

− analizo porabe energije in energentov (gospodinjstva, javni sektor, industrija, 
promet), 

− analizo oskrbe z energijo (elektrika, plin,ELKO), 

− analizo emisij, 

− analizo šibkih točk, 

− možnosti učinkovite rabe in obnovljivih virov, 

− energetsko načrtovanje in možni ukrepi (cilji in metode za doseganje),  

− akcijski načrt (predlog ukrepov, finančni in časovni načrt). 

Finančni načrt oziroma njegova realizacija je v veliki meri odvisna od uspešnosti pri 
pridobivanju zasebnih partnerjev, subvencij države in uspešnosti na različnih razpisih.  

 

Besedilo LEK je dal župan v razpravo, v kateri sta sodelovala svetnika g. Štrajhar in g. 
Grašič.  
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Po končani razpravi je župan svetnikom v potrditev predlagal naslednji    

SKLEP: 

Sprejme se Lokalni energetski koncept Občine Šenčur. 

Prisotnih je bilo 13 svetnikov. ZA je glasovalo 13 svetnikov. Sklep JE BIL SOGLASNO SPREJET.  

 

Ad.7 

 
Ocena izvajanja občinskega programa varnosti se podaja na podlagi poročila Medobčinskega 
inšpektorata Kranj (MIK) za leto 2021, poročila Policijske postaje Kranj za leto 2021 ter Poročila o 
delovanju občinskega Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za leto 2021.  
Skladno s tretjim odstavkom 6. člena Zakona o občinskem redarstvu, občinski svet, kot najvišji organ 
odločanja v občini, najmanj enkrat letno oceni izvajanje občinskega programa varnosti.  
 
A) 
Poročilo MIK Kranj, za Občino Šenčur, za leto 2021 je predstavil direktor Skupne občinske uprave 
občin Gorenjske, g. Martin Raspet.  

Medobčinski inšpektorat: 

Povedal je, da je bilo v letu 2021 v občini Šenčur uvedenih 44 (30) inšpekcijskih in 8 (6) 

prekrškovnih postopkov, to je 14 inšpekcijskih več in 2 prekrškovna postopka manj kot v letu 

2020.V prekrškovnih postopkih je bilo izrečeno 2 krat opozorilo, 1 krat opomin in 5 krat globa. 

Od skupno 44 uvedenih inšpekcijskih postopkov v letu 2021, jih je bilo v istem časovnem 

obdobju rešenih 40. V letu 2021 je bilo izdanih 19 inšpekcijskih odločb s katerimi so bili 

odrejeni ukrepi za ureditev zadev oziroma odpravo nepravilnosti. 

Inšpekcijski postopki so bili uvedeni na podlagi naslednjih materialnih predpisov: Gradbeni zakon in  

Odlok o občinskem prostorskem načrtu Občine Šenčur 

Na podlagi določil Gradbenega zakona je bilo uvedenih 5 inšpekcijskih postopkov. Izvajal se je 

nadzor skladnosti enostavnih objektov s prostorskimi akti občine. Od vseh prijav je bila 1 

prijava prejeta za nenamensko rabo zemljišča. Opravljen je bil inšpekcijski nadzor in 

ugotovljeno je bilo, da za zadevo ni pristojna občinska inšpekcija, zato je bila odstopljena 

pristojni državni inšpekciji. 

Obravnavane so bile 4 prijave, nanašale pa so se na nedovoljeno postavitev enostavnega 
objekta nadstreška, ograje, robnikov med mejnimi parcelami in ureditve dvorišča z 
nasipavanjem materiala. 

V enem inšpekcijskem postopku je bil izdan sklep o ustavitvi postopka, ker nepravilnosti niso 
bile ugotovljene, v enem je bila izdana inšpekcijska odločba, s katero so bili odrejeni ukrepi za 
odpravo neskladnosti s prostorskimi akti, v dveh pa je bil inšpekcijski postopek ustavljen na 
zapisnik. 



8 
 

Zakon o cestah 

Uvedeni so bili 4 inšpekcijski postopki. V postopkih so bili ugotovljeni posegi v varovalni pas 
občinske ceste, postavitev drv in palet v varovalni pas in ugotovljeno je bib prekomerno 
razraščanje živih meja. 

Vsi štirje inšpekcijski postopki so bili ustavljeni na zapisnik, v prekrškovnem postopku pa je 
bilo izrečeno opozorilo. 

Zakon o spodbujanju razvoja turizma in Zakon o prijavi prebivališča 

V letu 2021 sta bila opravljena 2 nadzora. Pri nadzoru sta zavezanca predložila v pregled vso 
zahtevano dokumentacijo v zvezi z vodenjem evidenc gostov in pobiranjem ter odvajanjem 
turistične in promocijske takse Občini Šenčur. V nadzoru je bila podrobno pregledana vsa 
dokumentacija, ki jo morajo gostitelji voditi na podlagi veljavne zakonodaje. 

V enem postopku je bila izdana inšpekcijska odločba, v drugem pa je bil postopek ustavljen s 
sklepom. 

Odlok o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne ter padavinske vode na območju Občine 
Šenčur 

Na podlagi navedenega odloka je bilo uvedeno 31 inšpekcijskih postopkov, ker zavezanci na 
poziv komunalnega podjetja, svojega objekta niso priključili na javno kanalizacijsko omrežje. 

V16 postopkih je bila lastnikom in solastnikom objektov izdana inšpekcijska odločba, s katero 
je bil zavezancem odrejen priklop na javno kanalizacijsko omrežje. V 24 postopkih je bil izdan 
sklep o ustavitvi postopka, ker so zavezanci takoj po prejemu poziva uredili priklop na javno 
kanalizacijsko omrežje. V prekrškovnem postopku je bilo izrečeno eno opozorilo, en opomin 
in 4 globe. 

Zakon o varstvu okolja 

Uvedena sta bila 2 inšpekcijska postopka zaradi nepravilno odloženih odpadkov v naravi. 

enem postopku je bila izdana inšpekcijska odločba, s katero je bila odrejena sanacija odpadkov. 
V drugem postopku sta bila izdana sklepa za ustavitev postopka, saj sta oba zavezanca odpadke 
sanirala takoj po prejemu poziva. V prekrškovnem postopku je bila izrečena globa. 

Medobčinsko redarstvo:  

V letu 2021 so medobčinski redarji v občini Šenčur ugotovili 1.048 (739) prekrškov, 42 % več 
v primerjavi z letom 2020. Kršitve so bile ugotovljene zaradi kršitev določil ZPrCP. 
6 (8) prekrškov je bilo ugotovljenih v letu 2021 zaradi kršitev prepovedi ustavljanja in 
parkiranja, v primerjavi z letom 2020 za 25% manj.904 (719) prekrškov je bilo ugotovljenih v 
letu 2021 zaradi prekoračitev omejitve hitrosti, v primerjavi z letom 2020 za 25 % več.  
V letu 2021 je bilo ugotovljenih 12 (6) kršitev telefoniranja med vožnjo, 6 več kot leta 2020. 9 
kršitev je bilo ugotovljenih zaradi neuporabe varnostnih pasov med vožnjo. 
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Kršitelji so v 63 (56) primerih vložili pravna sredstva zoper izdane plačilne naloge, kar je 13 % 
več kot v letu 2020. 

Ukrepi s področja zagotavljanje prometne varnosti  

a) Prekoračitve hitrosti 

Iz statistike je razvidno, da je v letu 2021, 46 % kršiteljev prekoračilo hitrost na cesti v naselju 
nad 5 do vključno 10 km/h. Takih kršiteljev je bilo 418. V skladu z zakonom je bila kršiteljem 
izrečena globa v višini 80,00 E. V primerjavi z letom 2020 je bilo 45 % več tovrstnih kršiteljev. 

b) Mirujoči promet 

6 (8) prekrškov je bilo ugotovljenih v letu 2021 zaradi kršitev prepovedi ustavljanja in parkiranja, 
katere so določene v ZPrCP. V vseh primerih gre za kršitve prepovedi parkiranja in ustavljanja na 
kolesarskih poteh, pločnikih, parkirnih mestih za invalide, na intervencijskih poteh in kršitve 
prepovedi parkiranja v nasprotju z omejitvami in prepovedmi na vseh prometnih površinah, ki 
niso namenjene prometu vozil. 

c) Ostale kršitve 

V letu 2021 je bilo ugotovljenih 12 (6) kršitev, ko je voznik med vožnjo uporabljal mobilni 
telefon. 9 (1) prekrškov je bilo ugotovljenih zaradi neuporabe varnostnega pasu med vožnjo. 
 

O predlaganem poročilu so razpravljali svetniki g. Štrajhar, g. Potkonjak in g. Grašič.  

 

B) 

Varnostne razmere na območju občin Policijske postaje (PP) Kranj je predstavil vodja PP 

Kranj, g. Matjaž Završnik.  

Pojasnil je, da PP Kranj sistematično spremlja in analizira vse pojave, ki se zgodijo na 
posameznih policijskih okoliših oz. na območju posameznih občin. Glede na izdelane analize 
in spremljanje stanja, v prihodnje ni pričakovati, da bodo varnostne razmere bistveno 
odstopale od obstoječih. Zaradi večanja števila prebivalstva, širjenja infrastrukture in ostalih 
dejavnikov, pa je mogoče pričakovati, da se bo število obravnavanih zadev po posameznih 
področjih povečalo. 
Glede na predviden porast, bo potrebno še več aktivnosti usmeriti predvsem tudi v področje 
ozaveščanja občanov in opozarjanja na samozaščitna ravnanja in vedenja, tako lastnikov 
premoženja, kot tudi vseh ostalih in seveda udeležencev v cestnem prometu. V okviru 
razpoložljivih resursov se borno še naprej trudili zagotavljati visok nivo varnosti, s sprotnim 
spremljanjem in analiziranjem obstoječega stanja in primarnim ciljem, odprave vseh 
negativnih dejavnikov, ki bi lahko vplivali na poslabšanje varnostnih razmer. 

Vse to, pa bo možno v največji meh zagotavljati le z angažiranjem in sodelovanjem vseh ostalih 
subjektov in organov, ki so soodgovorni za zagotavljanje optimalnih oz. ugodnih in stabilnih 
varnostnih razmer in s tern tudi čim bolj varnega počutja občanov. 

V razpravi je bilo svetniku g. Štrajharju odgovorjeno na  vprašanje. Odgovor o prometni 
varnosti Občine Šenčur bo svetnikom posredovan naknadno.  

http://oz.na/
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C) 

Poročilo o delovanju občinskega SPV pa je predstavil predsednik sveta g. Aleš P. Močnik.  

Povedal je, da so bili cilji Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu tudi v letu 2021 usmerjeni v načrtovanje 
in izvedbo vzgojno preventivnih aktivnosti za večjo varnost najranljivejših skupin udeležencev v prometu, 
izvajanju prometne vzgoje v šolah in vrtcih in v dodatno izobraževanje in ozaveščanje občanov na področju 
prometne varnosti. 

V šolah in vrtcih poteka vsako leto poleg vsebin, ki so vključene v učne načrte, več različnih akcij in programov. Med 
njimi so stalne akcije varovanje otrok na šolskih poteh in zagotavljanje varnih šolskih poti, prometno tekmovanje 
Kaj veš o prometu in akcije namenjene mladim kolesarjem in pešcem. 

Pri akcijah smo sodelovali z Avto moto društvom Šenčur in Policijsko postajo Kranj, v nekaterih akcijah pa smo se 
povezovali tudi z Društvom upokojencev Šenčur, Javno agencijo za varnost prometa RS ter z predsedniki 
krajevnih in vaških skupnosti Občine Šenčur. 
V letu 2021 je SPV Šenčur izvedel naslednje aktivnosti: 
 

• Člani Občinskega SPV so se v preteklem letu sestali na treh rednih sejah (dve preko aplikacije Teams). 
• Ves čas so sprejemali pobude občanov in občinske uprave za reševanje situacij v posameznih krajevnih 

in vaških skupnostih. V preteklem letu so obravnavali 5 pobud. 
• Pred pričetkom novega šolskega leta so skupaj z AMD Šenčur in maskotami AMZS opozarjali na začetek 

novega šolskega leta in povratek šolarjev na ceste. 
• Začeli so oglaševati preventivne akcija na drogovih javne razsvetljave (Gasilska cesta, 

Šenčur). Z materiali, ki jih prejmejo iz Agencije za varnost v prometu, so obveščali 
otroke vrtca, učence na matični šoli in podružnicah ter ostale občane preko 
oglasnih desk po občini. 

• Prvi šolski dan so skupaj z predstavniki AMD Šenčur pospremili prvošolce in ostale 
učence na matični šoli in vseh podružnicah ob prihodu v šolo in povratku domov. 

• V Tednu prometne varnosti in Tednu otroka so pripravili program Jumicar — malo 
avto šolo za učence 4. in 5. razreda na matični šoli, za vrtkarje pa program 
Kolesarčki, ki so ga oktobra uspeli izpeljati.. Program Jumicar so najprej prestavili 
zaradi vremena, kasneje pa zaradi omejitev v povezavi z razglašeno pandemijo 
prestavili na pomladni čas, če bodo razmere bolj ugodne. 

• V oktobru so izvedli akcijo Bodi viden, ki je sovpadala z republiško akcijo. Opozarjali 
so na primerno vidnost predvsem v jesenskem in zimskem času, ko je le ta 
zmanjšana zaradi vremenskih razmer. Zaradi vseh omejitev in prepovedi zbiranja 
so izobesili samo plakate, učenci pa so pisali svojim starim staršem in starejšim 
občanom. 

• Za učence 5. razreda, ki so se pripravljali na kolesarski izpit, so poleg priprave na 
posamezni šoli, pripravili ogled prometnih situacij, s katerimi se sreča učenec pri 
opravljanju kolesarskega izpita. Člani SPV in AMD ter Policija so poskrbeli za varovanje 
in ocenjevanje pri opravljanju praktične vožnje. 

• Ob izvedbi kolesarskih izpitov so člani AMD in policist opravili pregled opremljenosti 
koles učencev, ki so opravljali praktični del kolesarskega izpita. 

• Policijska postaja Kranj — rajonski policist Boštjan Perko je v okviru organiziranih 
predavanj za učence 5.razreda izvedel del planiranih predavanj programa Leon, del pa 
bodo zaradi omejitev v zvezi z pandemijo skušali izpeljati spomladi. 
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• Za vse prvošolce so kupili in razdelili kresničke. Za ostale akcije pa so uporabljali 
odsevne trakove s potiskom SPV Šenčur. 

• Aktivno so sodelovali pri projektu Evropski teden mobilnosti, kjer so predstavljali naše 
delo in same projekte za izboljšanje prometne varnosti. 

 
Za konec je župan g. Kozjek dodal, da smo ocenili izvajanje Občinskega programa varnosti in 
ugotovili, da se izvaja v skladu s pričakovanji, oz. da se v praksi izvajajo ukrepi, ki so opredeljeni 
za doseganje konkretnih ciljev.  

 

V razpravi je bilo g. Grašiču odgovorjeno na vprašanje, nato je župan v potrditev 
predlagal naslednji  
 

SKLEP:  

 

Občinski svet sprejme Oceno izvajanja občinskega programa varnosti Občine Šenčur za 

leto 2021. 

 

Prisotnih je bilo 11 svetnikov. ZA je glasovalo 10 svetnikov. 1 svetnik NI GLASOVAL. 

Sklep JE BIL SPREJET.  

 

 

Ad.8 

Finančno poročilo o delu delovnih teles Občinskega sveta Občine Šenčur je pripravila 

strokovna sodelavka Občine, ga. Marija Trelc.  

Ostalo obrazložitev je podala direktorica občinske uprave, mag. Vesna Bolka in pojasnila, da 

je Občinska uprava Občine Šenčur dne 18. 1. 2022 z dopisom št. 032-0001/2022-1 pozvala 

predsednike vseh stalnih delovnih teles Občinskega sveta Občine Šenčur k oddaji poročila o 

njihovem delovanju v letu 2021. 

Za lažji pregled delovanja delovnih teles smo pripravili razpredelnico, iz katere je razvidno 

število sej v posameznem letu in strošek sejnin delovnega telesa v posameznem letu.  

Komisija /odbor 

število 

sej v 

letu 

2019 

strošek 

sej 2019 

število 

sej v 

letu 

2020 

strošek 

sej 2020 

število 

sej v 

letu 

2021 

strošek sej 

2021 

Odbor za družbene dejavnosti 1 225,92 2 527,16 1 301,23 

Odbor za gospodarstvo 4 1.362,40 1 397,08 4 1.362,40 

Odbor za javno 

infrastrukturo in 

prostorski razvoj 

1 397,08 0 0,00 3 1.040,62 

Odbor za kmetijstvo in 

gozdarstvo 

3 1.115,94 2 794,16 3 1.191,24 

Odbor za kulturo 4 985,83 8 1.670,50 6 1.328,24 

Odbor za mladino 3 1.040,63 1 321,77 2 643,54 
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O predstavljenem poročilu o delu delovnih teles svetniki niso razpravljali. 
 

 

Ad.9 

 

Poročilo župana g. Cirila Kozjeka: 

➢ V soboto, 4.6.2022 se bo v organizaciji društva Godlarjev vršil praznik krompirja. 

➢ 10.5.2022 je bila na seji sveta OŠ Šenčur mag. Stanka Naglič, dosedanja v.d. ravnateljica 

OŠ Šenčur, imenovana za ravnateljico OŠ Šenčur. Mandat ji prične s 1.7.2022. 

➢ KZ Cerklje – pogodbo so potrdili; hipoteko bodo uredili v parih mesecih.  
➢ Dom starejših Šenčur –  dopolnitve za izdajo gradbenega dovoljenja so bile posredovane 

na Upravno enoto, razen mnenja ARSO; predviden pričetek del v juliju. 
➢ Kanalizacija Prebačevo – Voklo – asfaltiranje se odvija. Zaključek predvidoma do julija, 

avgusta. 
➢ Blagneča hiša –  rok za končanje del se bo zamaknil; trenutno 5.6.  
➢ DRSI trenutno še nima izvajalca del za gradnjo novega odseka državne ceste Britof–

Hotemaže na regionalni cesti Preddvor–Kranj. Vrednost državne investicije, za katero je 
pristojna Direkcija Republike Slovenije za infrastrukturo, znaša 5,3 milijona evrov. Na 
realizacijo projekta se je čakalo vse od 80. let prejšnjega stoletja. Gradnja državne ceste 
bo pomembno razbremenila promet v občini Šenčur.  

 
 

Ad.10 
 

Svetniške pobude in vprašanja:  
 

• G. Potkonjak:  
Na 4. seji nadzornega sveta Komunale Kranj, javno podjetje, d.o.o., ki je potekala, 22. 06. 2021, 

na Centralni čistilni napravi Kranj, je po predloženem dnevnem redu pod 6. točko obravnavano 

»Imenovanje članov revizijske komisije. Pod to točko je sprejet sklep pod zaporedno št. 15 

(lahko se preveri v zapisniku 4. seje NS), ki se glasi:  

 

Nadzorni svet imenuje člane revizijske komisije v naslednji sestavi:  

1. Nejc Koprivšek kot predsednik,  

2. mag. Petar Potkonjak kot član,  

3. Alenka Podbevšek kot zunanja članica. 

Odbor za šport (Komisija za 

šport) 

12 3.936,66 12 4.496,57 10 3.895,50 

       

Statutarno pravna komisija 7 1.574,65 5 1.157,02 7 1.725,28 

Komisija za podeljevanje 

priznanj 

4 1.588,33 3 1.513,02 2 794,16 

Komisija za mandatna 

vprašanja 

5 1.232,33 3 739,40 1 246,47 

Svet uporabnikov javnih dobrin 1 171,16 3 438,17 1 171,16 

Komisija za humanitarne 

dejavnosti 

1 171,16 1 171,16 1 171,16 

Komisija za vrednotenje ostali 

programi 

    1 75,31 
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Za sekretarja nadzornega sveta in revizijske komisije se imenuje Mitjo Jarca, vodja Skupnih 

služb v Komunali Kranj d.o.o. Do današnjega dne se imenovana revizijska komisija ni sestala. 

Želel je gospoda Mitja Jarca kot sekretarja nadzornega sveta in revizijske komisije opozoriti, 

da je dolžan poskrbeti za organizacijo in tehnično infrastrukturo oz. za funkcioniranje teh dveh 

organov. 

 

Vprašanje je sledeče: 

1. Ali lahko občinskemu svetu pojasni zakaj revizijska komisija ne deluje? 

2. Predpostavljam, da je nek razlog oz. ovira za nedelovanje revizijske komisije, kakšen je 

to razlog? 

3. Kdaj bo revizijska komisija začela s svojim delom. 

 

G. Potkonjak je predlagal, da župan vprašanja posreduje na seji skupščine JP Komunale Kranj 

in da se posredujejo tudi predsedniku Nadzornega sveta JP Komunale, Kranj, d.o.o., gospodu 

dr. Cirilu Kafolu.  

G. Potkonjak je v nadaljevanju povedal, da je bil enkrat po 8. marcu v tem letu pri županu na 
obisku.  
Na tem obisku je župana opozoril, da se na koncu voščil, čestitkah itd. napisani oz. podpisani: 

- Ciril Kozjek, župan 
- Aleš Perič Močnik, podžupan  

- Občinska uprava  

in, da nikjer ni občinskega sveta. Opozoril ga je, da to ni prav. 

 

Z županom sta bila enakega mnenja, da so na čestitkah napisani oz. podpisani izvoljeni organi 

in to je 

- Občinski svet in  

- Župan Občine Šenčur. 

 

Župan je zagotovil, da bo pri naslednjih voščilih upoštevana njegova pripomba. 

G. Potkonjak je dejal, da ni bilo upoštevano njegovo mišljenje, in naju župan pogleda »Voščilo 

ob 1. maju, prazniku dela« 

 

Vprašanje: 

- Zakaj ni upoštevanega mnenja oz. dogovora in od odgovorne osebe zahtevanega za 

pravilno podpisovanje na voščilih oz. čestitkah? 

 

Županu je g. Potkonjak povedal še naslednje:  

− Podžupan je predlagan s strani župana katerega potrdi občinski svet. 

− Občinska uprava so ljudje zaposleni in za opravljeno delo so plačani. 

− Mnenja je bil, da neizvoljeni organi ali zaposlene fizične osebe ne morejo stati na voščilih 

Občine Šenčur. 

 

Vprašanje: 

- G. župan, kdaj bomo začeli na občini uporabljati poslovno-pravni bonton ali poslovni 

kodeks? 
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Župan je odgovoril, da občina pripravlja Celostno grafično podobo Občine Šenčur, ki bo določala 

tudi vsebino tovrstnih voščil. Med drugim bo urejena vsebina občinskih obvestil, oglasnih sporočil, 

protokolarnih vabil, voščilnic, zahval, sožalnic itd.  

 G. Kuhar (kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 

Je svetnike seznanil z informacijo, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja, na podlagi obvestila direktorja  javnega zavoda Osnovno zdravstvo Gorenjske, 

da poteče mandat članom Sveta zavoda - Osnovno zdravstvo Gorenjske (v nadaljevanju: 

Svet OZG) v mesecu juniju 2022, pozvala občinske odbore političnih strank in predstavnike 

skupin občanov, zastopanih v Občinskem svetu Občine Šenčur, da posredujejo predloge 

kandidata za člana Sveta zavoda - Osnovno zdravstvo Gorenjske za mandatno obdobje od 

20. 6. 2022 do  

19 .6. 2026. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, bo pri pripravi 

predloga občinskemu svetu, upoštevala vse predloge, ki bodo prišli na naslov: Občina 

Šenčur, »Komisija za mandatna  vprašanja, volitve in imenovanja«, Kranjska cesta 11, 4208 

Šenčur, najkasneje do četrtka, dne 26. 5. 2022 do 12:00 ure.  

Vprašal je, kdaj bodo svetniki poziv dobili po e-pošti. 

Direktorica občine ga. Bolka je povedala, da je poziv že bil poslan in bomo preverili, zakaj 

ga svetniki niso prejeli, saj ga je ona osebno prejela.  

• Go. Blumauer je zanimalo kakšna je situacija s kmetijo Novak Prebačevo (možnost obnove 

objekta?), katero je v aprilu prizadel hujši požar.  

Župan je odgovoril, da bodo šli v prestavitev hleva, pridobiti morajo vso potrebno 

dokumentacijo in so o tem seznanjeni.  

• G. Grašiča je zanimalo, zakaj se je Občina pritožila na izdajo gradbenega dovoljenja KZ 

Cerklje in če se je res za Občino končalo manj ugodno.  

Župan je odgovoril, da je objekt KZ Cerklje 4-6 m oddaljen od ceste, tam je tudi avtobusna 

postaja. V kakšnem postopku je izdaja gradbenega dovoljenja trenutno ne vemo, zadruga 

išče izvajalca. Tudi stavba KZ še ni odkupljena (na stavbi je vpisanih veliko hipotek), ko bo 

to opravljeno, bodo lahko pričeli z gradnjo.  

 

 
Ad.11 

 

Razno 

Ni bilo razprave. 

 
 

Župan se je vsem svetnikom in ostalim prisotnim zahvalil za konstruktivno delo in sodelovanje 
ter sejo zaključil ob 18.25 uri. 
 
 
Zapisala: 
Damjana Kastelic  
 
 
                                                                Župan:      

                                                                        Ciril Kozjek       


